
Generalforsamling fredag 25. april 2025 kl. 18:30 -   

Referat  
  

01. Valg af dirigent og referent  

Dirigent: Jesper Bøgh  

Referent: Hardy  

02. Bestyrelsens beretning  

Helen aflagde bestyrelsens beretning. Af punkter fra beretning kan nævnes:  

Der har været problemer med handicap registreringer. Bestyrelsen har været i tæt dialog 

med DBF om denne udfordring.  

Der har været undervisning med ekstern underviser.  

Det har været svært at gennemføre sociale arrangementer, men til gengæld laves der et 

arrangement ved bridgefestivalen og der er tilmeldt 26 på nuværende tidspunkt.  

Bestyrelsen afholder bestyrelsesmøde 1 gang månedligt.  

Der planlægges fortsat med undervisningsaktiviteter.  

Beretning godkendt  

03. Godkendelse af det reviderede regnskab 2024  

Kassereren gennemgik regnskab  

Opfølgende bemærkninger fra generalforsamlingen:  

Flere udtrykte undren over udgifterne til undervisning. Man syntes det virkede dyrt og 

man undres over, at der ikke blev anvendt kvalificerede klubmedlemmer som undervisere, 

som er væsentlig billigere. Regnskab godkendt  

04. Godkendelse af budget 2025, herunder præsentation af forventet stigende bordafgift 

pr.1.9.2025, herunder bestyrelsens planer for håndteringen af dette.  

Kasser gennemgik budget og henledte opmærksomheden på den øgede bordafgift. 

Igen blev udgiften til undervisning diskuteret.   

Budget godkendt  

05. Fastsættelse af kontingent 2025  

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent   

i. Primære medlemmer   600 kr.   

ii. Klubmedlemmer    300 kr.   

  Kontingent vedtaget  

  

06. Indkomne forslag   

1)  2 forslag fra Leif Knudsen, vedr. ændret fordeling af kontingenter og spille afgifter. 2)  

Forslag fra Ole Christensen: ”jeg vil foreslå at kontingentet bliver sat 50 ned og det det 

koster for at spille åbent hus bliver det samme hilsen ole”  

3)Forslag fra Anne Marie Jessen: ”For medlemmer af Cyberbridge er det gratis at spille en 

ugedag. Ugedagen er valgfri, og skal således ikke være fastsat til enten fredag eller 

tirsdag”.   



I og med at bestyrelsens budgetforslag og bestyrelsens forslag til kontingent er godkendt, 

bortfalder forslagene fra Leif og Ole.  

 

Forslag fra Anne Marie er godkendt  

  

4) Forslag fra Leif Knudsen: “Klubturneringer og præmier - retningslinjer”  

Forslaget blev ikke vedtaget, men den nye bestyrelse opfordres til at arbejde med emnet.  
  

07. Valg til bestyrelsen  

Valg af kasserer, Claus Jensen. villig til genvalg  

Claus er valgt  

Valg af bestyrelsesmedlem, Eli Skop ønsker ikke genvalg  

Preben Thaarup valgt for 2 år  

Søren Ahlburg valgt for 2 år  

Valg af bestyrelsesmedlem, Bente Pilgaard, ønsker at udtræde af bestyrelsen  

Anne Marie Jessen valgt for 1 år  

Henrik Mohr ønsker ikke at fortsætte, valg af suppleant  

Taget til efterretning, Monica Jensen valgt  

Holger Kristoffersen ønsker ikke at fortsætte, valg af suppleant  

Taget til efterretning, Henrik Aarøe valgt  

Valg af Revisor, Leif Knudsen, villig til genvalg  

Leif genvalgt  

Valg af revisorsuppleant, valg af suppleant Søren 

Justesen valgt  

08. Klubregler(vedhæftet) skal godkendes af Generalforsamlingen  

Da forslag skal gennemarbejdes, trækkes forslaget. Preben Thaarup vil se på det.  

09. Eventuelt.   

Under dette punkt blev der udtrykt kritik af referaterne fra bestyrelsesmøder, som man 

synes kunne virke usammenhængende og svære at følge med i.  

Der var en undren over at kandidaterne til valg af bestyrelse ikke fremgik af dagsorden til 

generalforsamling  

  

Gåbense d.29/4-2025  

Hardy Hollerup Mikkelsen  

 

Lindet 29/4-2025 

Jesper Bøgh, dirigent 


